
 

Schriftelijke vragen Natuurlijk Nieuwkoop -  reactie op inbreng diverse 

bewoners appartementencomplexen Achterweg – Nieuwkoop – brief 350 

Inleiding: 

De gemeenteraad organiseert inloopbijeenkomsten om inwoners laagdrempelig de gelegenheid te 

bieden om hun knelpunten en/of ideeën onder de aandacht te brengen van de raad en 

gemeentelijke organisatie. Tijdens het inloopspreekuur op 26 september hebben bewoners van 

appartementencomplexen aan de Achterweg, kern Nieuwkoop, hun zorgen over de ervaren overlast 

van jongeren en het onveilige verkeer in hun omgeving met de aanwezige raadsleden mondeling en 

schriftelijk gedeeld. Ook hebben de bewoners voorstellen gedaan om knelpunten aan te pakken. 

Afgesproken is dat de inbreng van de bewoners richting college en gemeentelijke organisatie gaat 

met het verzoek om een terugkoppeling naar inwoners en de raad. Een ambtelijke reactie is op 2 

oktober naar dhr. Vos, vertegenwoordiger van de bewonersgroep, gestuurd en naar de raadsleden 

die bij het gesprek aanwezig waren. Positief is dat er snel een reactie is gestuurd, Natuurlijk 

Nieuwkoop constateert echter dat op een aantal punten niet of erg summier is ingegaan. 

Vragen: 

1. Bewoners geven aan dat veel overlast ervaren wordt door jongeren. Niet alleen op het 

Kennedyplein maar ook op het Ashramplein en Berkenstraat. Veelvuldig wordt de politie gebeld 

maar het is voor de inwoners niet duidelijk wat er, behalve af en toe surveilleren, wordt gedaan om 

de overlast van jongeren tegen te gaan. In de reactie wordt aangegeven dat er de komende maanden 

en in het nieuwe jaar extra gesurveilleerd gaat worden.  

a. Wat is er tot nu toe, naast surveilleren, gedaan om overlast van jongeren in en rond het 

Kennedyplein/Ashramplein tegen te gaan? Door o.a. jeugd en jongerenwerk, BOA’s en politie, ook 

buitenkantooruren? 

b. Bewoners hebben een aantal voorstellen gedaan, behalve het extra surveilleren is op de andere 

voorstellen niet gereageerd. Graag alsnog een inhoudelijke reactie op de gedane voorstellen m.b.t. 

het tegengaan van overlast. 

2. Naar aanleiding van de opmerkingen over het verkeer wordt aangegeven dat naast de twee 

permanente snelheidsmeter een onopvallende snelheidsmeter opgehangen wordt om de 

gemiddelde snelheid over enkele weken te meten. Op de andere voorstellen van de bewoners is niet 

ingegaan. Graag alsnog een inhoudelijk reactie op de gedane voorstellen. 

3. Wij verzoeken het college/de organisatie om niet alleen de raad een reactie te sturen op deze 

schriftelijke vragen maar ook de bewoners de aanvullende informatie toe te sturen. 
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